

YUKON

CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2019/101

TERRITORIAL LANDS (YUKON) ACT

Pursuant to subsection 30(1) of the *Territorial Lands (Yukon) Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Regulation Transferring Administration of Territorial Lands (Quarrying)* is made.

2 Section 1 of Order-in-Council 2005/38 is repealed.

Dated at Whitehorse, Yukon,

May 22,

2019.

YUKON

CANADA

DÉCRET 2019/101

LOI DU YUKON SUR LES TERRES
TERRITORIALES

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 30(1) de la *Loi du Yukon sur les terres territoriales*, décrète :

1 Est établi le *Règlement portant sur le transfert de la gestion de terres territoriales (carrières)* paraissant en annexe.

2 L'article 1 du Décret 2005/38 est abrogé.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le *22 mai*

2019.



Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon

TERRITORIAL LANDS (YUKON) ACT

**LOI DU YUKON SUR LES TERRES
TERRITORIALES**

**REGULATION TRANSFERRING
ADMINISTRATION OF TERRITORIAL
LANDS (QUARRYING)**

**RÈGLEMENT PORTANT SUR LE TRANSFERT
DE LA GESTION DE TERRES
TERRITORIALES (CARRIÈRES)**

Transfer of Administration

Transfert de la gestion

1 All territorial lands are to be dealt with as Yukon lands under the *Lands Act* instead of under the *Territorial Lands (Yukon) Act* for the purpose of the application of the *Quarry Regulations*.

1 Pour les fins de l'application du *Règlement sur les carrières*, toutes les terres territoriales sont gérées comme si elles étaient des terres du Yukon en vertu de la *Loi sur les terres* plutôt qu'en vertu de la *Loi du Yukon sur les terres territoriales*.
